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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan tervezi a háziorvosok bevételcsökkenését, 
kiadásnövekedését, többletfeladatait a Kormány kompenzálni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Háziorvosok beszámolóiból tudjuk, hogy az egészségügyi szektort általánosan jellemző leterheltség
őket is érinti, ha lehet, akkor a járványidőszakban még hatványozottabban: a klasszikus háziorvosi 
praxishoz kötődő feladatokon túl ugyanis rájuk szervezték ki már korábban a kontaktkutatással, 
illetve a fertőzött személyekkel kapcsolatos adminisztrációs feladatokat, most pedig legutóbb a 
megkapták az oltással járó minden beadással, oltásszervezéssel és adminisztrációval kapcsolatos 
feladatot. Emellett a járványidőszak alatt folyamatos bevételkiesést kellett tapasztalniuk, míg a 
járványügyi szabályok betartása miatt a kiadásaik folyamatosan növekedtek, a kormányzattól pedig 
semmilyen segítséget nem kaptak többlett terheik és többlett kiadásaik fedezésére. Ezért kérem 
Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre!

Mi indokolja, hogy a Nemzeti Népegészségügyi Központ a háziorvosokra terheli rá a 
kontaktkutatással, illetve a fertőzött személyekkel kapcsolatos adminisztratív feladatokat?

Tervezi-e a Kormány csökkenteni a háziorvosok különböző adminisztrációs terheit?

Hogyan tervezi a háziorvosok bevételcsökkenését, kiadásnövekedését, többletfeladatait a Kormány 
kompenzálni?

Tisztelettel várom válaszát.


